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Protokoll 2018-11-14 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 

 

Närvarande ledamöter: 

Sievert Balkeståhl, ordförande, PRO 

Mats Hellberg, vice ordf., SPF 

Roland Eliasson, SKPF 

Yvonne Zettergren, SPF 

Kerstin Illervik, PRO 

Karin Baad, PRO 

 

Ersättare: 

Cecilia Gjerdrum, SPF 

Britta Thunberg, SPF 

Christina Björkgren, PRO 

Kerstin Löfgren, PRO 

 

Tjänstemän: 

Ingrid Brännmark, avdelningschef 

Annika Ekengren, sekreterare 

 

  

 

Sekreterare 

 

___________________________________ 

Datum för justering: 2018-12-14 

 

 

___________________________________ 

Sievert Balkeståhl, ordförande 

 

 

___________________________________ 

Mats Hellberg, vice ordförande 
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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2018-10-18 godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 4 Rapporter från förvaltningen 

a. Ingrid Brännström informerar: 

Stadens budget presenterades just denna dag. Förvaltningen 

kommer att återkomma till rådet för att presentera 

innehållet. Pensionärsrådet och rådet för 

funktionshinderfrågor kommer  gemensamt att bjudas in till 

ett extra möte för budgetgenomgång. Tid och plats meddelas 

senare. 

 

Ingrid och övriga avdelningschefer inom äldreomsorg i 

västerort har varit inbjudna till det nya äldreborgarrådet Erik 

Slottner i syfte att få möjlighet att framföra ev. 

utvecklingsbehov och redan befintliga positiva aktiviteter.  

En viktig sak som togs upp var nödvändigheten att skapa bra 

kommunikationer för äldre som bor kvar i hemmet så att de 

lätt och smidigt kan ta sig ut i samhället. Pensionärsrådet 

framförde i sammanhanget önskemål om att äldre i lågtrafik 

ska kunna utnyttja allmänna färdmedel gratis. 

  

Övertagandet av driften av Kista vård- och omsorgsboende 

från Attendo har gått bra. Personalen har följt med över till 

kommunen och förefaller nöjda. Förhoppningsvis har de 

boende inte märkt någon skillnad vilket har varit ett av  

målen. Två chefer finns nu på plats i boendet och ytterligare 

en kommer efter nyår.  

 

Ett område som enheten behöver prioritera att arbeta med 

under nästa år är mat och måltidssituationen som har fortsatt 

låga siffror i årets brukarundersökning. 
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Förvaltningen kommer att satsa på enhetliga och anpassade 

möbler till boendet som också ger ett trevligt intryck. 

 

b. Statistikuppgifter beslut och domar har skickats ut till rådet 

via mejl före mötet. 

 

§ 5 Ärende till nästa sammanträde 

Genomgång av utsändningslistan. Inget speciellt diskuterades. 

 

§ 6 Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Yvonne (SPF) framför åter önskemål om ytterligare en nyckel till 

den sociala mötesplatsen i Rinkeby. Förvaltningen undersöker om 

det finns ytterligare nycklar på stadsdelsförvaltningen. 

  

Storstädning till lokalerna i Rinkeby är beställt. Önskemål finns om 

att ta bort en vägg i mötesplatsen för att ha bättre möjligheter att 

bereda plats vid ex föreläsningar och filmvisning. Förvaltningen 

kommer att ta in ett kostnadsförslag från Sisab och återkommer.  

Verksamheten ska också få medel för inköp av en motionscykel till 

mötesplatsen.  

Jullunch för besökarna kommer att äga rum på mötesplatsen i 

Rinkeby den 10 december och Luciafirande den 13/12.  

 

Sievert informerar om att PRO Folkhögskolan i Husby utökat sina 

aktiviteter med ytterligare en kurs som heter Promenera 

tillsammans. Den går ut på att deltagarna går ut i naturen 

tillsammans med en kursledare som berättar och undervisar om 

olika fenomen man stöter på i naturen. Konstkursen fortsätter som 

tidigare. Planer finns också på en ny kurs till hösten som heter 

Meningen med livet.  

 

I Akalla planeras traditionellt en fest i form av öppet hus till första 

advent. Den brukar vara uppskattad med ca 60-70 deltagare.  

PRO i Husby-Akallas julavslutning har  rönt stort intresse och fler 

biljetter än förväntat har sålts. Den traditionella julbordsresan till 

Åland sker den 4 december med 60-70 pensionärer.  

 

Ingrid meddelar att resterande del av bidraget till verksamheten i 

Akalla för andra halvåret 2018 kommer att betalas ut snarast. 

 

Olika aktiviteter är under hösten inbokade i Kista aktivitetscenter.  
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Samarbetet mellan aktivitetscentret och de sociala mötesplatserna 

kommer att utökas för att undvika att aktiviteter kolliderar med 

varandra. 

 

Mötesplatserna har till förvaltningen inkommit med de efterfrågade 

redogörelserna för vilka aktiviteter som bedrivits under året, antal 

besökare, kön etc. Redogörelserna kommer att användas som 

underlag för förvaltningens verksamhetsberättelse. 

 

§ 7 Övrigt 

En fråga som uppkom var huruvida mötesplatserna ska riktas mot 

personer 60+ eller 65+. Ingrid svarar att stadsdelsförvaltningens 

tilldelning av resurser för äldreomsorg och förebyggande insatser är 

avsedda för personer från 65 år och uppåt. 

Pensionärsorganisationernas egna mötesplatser kan dock själva 

avgöra om de vänder sig till personer från 60. 

 

Yvonne (SPF) ställde frågan om hemtjänstpersonal har rätt att vägra 

gå tillbaka till affären och byta en vara de felaktigt köpt till en 

brukare.  

Ingrid svarar att det är viktigt att hemtjänst personalen tar ansvar 

och rättar till en sådan sak Det är även viktigt att brukare vet vart de 

kan vända sig om de har synpunkter och klagomål på de utförda 

insatserna.    

 

Sievert  (PRO)  berättar att telefonen på Husby sociala mötesplats 

inte fungerar. Telefonen har ett 508-nummer. Sievert tar reda på 

exakt nummer och återkommer. Förvaltningen återkommer därefter 

om den kan ersättas av en ny telefon typ mobiltelefon. 

 

Sievert  (PRO)undrar över de bidrag som vissa 

pensionärsföreningar som får bidrag till sin verksamhet direkt från 

äldreförvaltningen. Det skulle vara intressant att få veta vilka 

pensionärsföreningar i stadsdelsområdet som fått bidrag därifrån 

och vilka förutsättningar som gäller för att kunna ansöka och få 

medel därifrån. 

Förvaltningen återkommer med ett klargörande.  

 

Nomineringarna för ledamöter för nästa års pensionärsråd är klara. 

Pensionärsorganisationernas förslag  är att rådet fortsatt har samma 

ledamöter och ersättare som nu även nästa år. Förslaget på 

ledamöter och ersättare kommer upp och  beslutas av 

stadsdelsnämnden i början av januari. 
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Planering för nästa år påbörjas  med förslag på lämpliga personer att 

bjuda in till sammanträden. Chefen för Kista galleria, 

äldreförvaltningens kvalitetsobservatörer, polisen, parkingenjör är 

några förslag. Rådet tyckte också att ett studiebesök i Rinkeby 

borde göras. Några av nästa års möten kommer att förläggas på de 

olika mötesplatserna i Husby Akalla och Rinkeby. Fler förslag och 

idéer kommer att tas fram. 

 

Tider för nästa års sammanträden delades ut och bifogas 

protokollet. 

§ 9 Nästa sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum 12 december kl. 10:00 gemensamt 

med rådet för funktionshinderfrågor. Lokal: biografen på Kista 

servicehus. Efter sammanträdet bjuder förvaltningen råden på 

jullunch på restaurang Zenit i Kista Tower. 

§ 10 Avslutning 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 

 ________________ 

 

 


